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Záznam 

 
z Kultúrnej komisie, konanej dňa 12. sepbembra 2007 na MÚ Lamač 

 
 
Prítomní: Mgr. Janyšková, Mgr. Čačíková, JUDr. J. Ondrišová, Mgr. Čanaky, Ing. 
Olekšák, Šuhajdová, Ing. Liptáková-Kováčová, Marchalínová, Greguš, Šimončičová, 
Veselá 
 
Ospravedlnená: Suchalová 
 
Neospravedlnení: Lipová, Mgr. Vatolíková, Mgr. Horváthová, M. Mrkvová, Ing. Malík, 
 
Hosť: Mgr. Oľga Keltošová – starostka,  Michaela Mrázová – ved. OŠKaS MÚ Lamač 
 
(viď: prezenčná listina) 
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Akčný plán – informácia o realizácii úloh 
3. Žiadosti o dotácie II. polrok 2007 
4. Zájazd seniorov 22. 9. 2007 
5. Október „mesiac úcty k starším“ -  príprava akcie 
6. Psia show – príprava akcie  
7. Hrubé hody 2007 – hodnotenie akcie 
8. Na kolesách proti rakovine – hodnotenie akcie   
9. Rôzne  

 
 
K bodu 1 
 
Rokovanie otvorila a viedla predsedníčka kultúrnej komisie pri MZ MÚ M Č Ba Lamač 
Mgr. Marta Janyšková. 
 
K bodu 2 
 
Mgr. Janyšková vyzvala tajomníčku KK B. Veselú o informáciu k uvedenému bodu. 
 
Prítomní členovia KK obdržali informáciu v písomnej forme, tajomníčka KK B. Veselá 
podala k materiálu podrobnú ústnu informáciu. 
 
K bodu 4 
 
Prítomní sa oboznámili s predloženým písomným materiálom „Návrh organizačného, 
technického a finančného zabezpečenia zájazdu dňa 22. septembra 2007 “. Predsedníčka KK 
Mgr. Janyšková informovala prítomných o priebehu príprav a celkovom zabezpečení akcie. 
Tajomníčka B. Veselá podala informáciu o doterajšom počte prihlásených, o zabezpečení 
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poistenia všetkých účastníkov zájazdu. Taktiež je vyriešený problém s poruchou dohodnutého 
autobusu. Vybavená je náhradná autobusová doprava. Pani starostka pripomenula prítomným 
členom KK, že každý záujemca o zájazd  predkladá pri evidencii tajomníčke KK občiansky 
preukaz, aby sa  zájazdu  zúčastňovali len obyvatelia  s trvalým pobytom v Lamači. 
 
K bodu  5 
 
Mgr. Janyšková podrobne informovala o priebehu príprav akcie „Október – mesiac úcty 
k starším“.  Pani starostka predložila návrh, aby začiatok akcie bol  pripravený ako slávnostné 
odovzdanie priestorov seniorom, ktoré MÚ poskytuje v budove bývalej MŠ na 
Malokarpatskom námestí. Odtiaľ presun do priestorov kina, kde by bol pripravený kultúrny 
program s malými darčekmi pre seniorov. 
Prítomní s uvedeným návrhom súhlasili.  Príprava akcie prebehne v zmysle predloženého 
„Návrhu na organizačno-technického a finančného zabezpečenia“ . 
 
K bodu 6  
 
Kultúrna komisia odsúhlasila predložený „Návrh organizačno-technického a finančného 
zabezpečenia akcie   Psia shov“. Mgr. Janyšková ďalej informovala prítomných o zabezpečení 
dvoch veterinárnych lekárov, ktorí budú mať na akcii odborný dozor. Zabezpečené 
dodržiavanie čistoty životného prostredia ako: odpadkové sáčky, špeciálne vrecúška na psie 
exkrementy a pod. Pre všetkých detských účastníkov, ktorí prídu so svojimi štvornohými 
miláčikmi budú pripravené malé ceny. 
 
K bodu 7 
 
Hodnotenie Hrubých hodov 2007: Mgr. Janyšková tlmočila názor zúčastnených, ktorý 
hodnotí tohtoročné hody ako veľmi dobré.  Vyzdvihla  skutočnosť, že našu MČ poctil svojou 
účasťou prezident SR  doc. JUDr. Ivan Gašparovič, CSc. Občania Lamača, ako i návštevníci 
iných MČ Bratislavy to hodnotia veľmi vysoko. 
K tomuto názoru sa pripojila i starostka Mgr. Keltošová. Informovala o ďakovných listoch, 
ktoré boli odoslané ozbrojeným zložkám  za zodpovedný prístup k plneniu si povinností počas 
všetkých troch dní Hrubých hodov a mimoriadne počas nedeľňajšej návštevy hlavy štátu. 
Tajomníčka KK predložila písomné vyúčtovanie akcie.  
KK zobrala uvedené informácie na vedomie. 
  
K bodu 3 
 
Žiadosti o dotácie II. polrok 2007: 
 
KK prerokovala predložené žiadosti o poskytnutie dotácií nasledovne: 
 
1. Zväz protifašistických bojovníkov – požiadavka na zakúpenie kvetov a drobné 
občerstvenie. Kultúrna komisia jednohlasne odsúhlasila požiadavku  na dotáciu vo výške 
1000 Sk s podmienkou zmeny účelu (vypustiť občerstvenie), a dodržania VZN   č.1/2005 
a následná zmena VZN č. 2/2007 o poskytovaní dotácií  MÚ MČ Ba Lamač. 
 
2. Združenie zdravotne postihnutých občanov Lamača – novozaložená organizácia žiada 
o štartovací príspevok vo výške 5 000 Sk (zakúpenie kolkov, overovanie listín a pod.).  
Kultúrna komisia jednohlasne súhlasí s dotáciou v požadovanej výške t.j. 5 000 Sk. 
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3. DSS a ZCHB Rozsutec – vzhľadom k tomu  že sú rozpočtová organizácia, ktorej nie je 
naša MČ zriaďovateľom, ale zriaďovateľom je VÚC Ba nemôže naša MČ v zmysle zákona 
a platného VZN vyhovieť tejto žiadosti. KK doporučuje obrátiť sa pri hľadaní financií na 
zlepšenie chodu tejto organizácie na sponzorov. 
 
4. Stimul  s.r.o. – coolové prázdniny – vzhľadom k tomu, že termín letných prázdnin  už  
uplynul, nie je možné poskytnúť.  Nakoľko  žiadateľ  nerozpísal presne  ďalšiu činnosť, na 
ktorú by dotácia bola použitá, KK doporučuje, aby bol žiadateľ s týmto oboznámený  s tým, 
že žiadosť o poskytnutie dotácie môže byť po presnom určení použitia podaná v budúcom 
roku. List vypracuje tajomníčka B. Veselá 
 
5. Odysea Nové Zámky -  žiadosť o poskytnutie dotácie nespĺňa  požiadavky VZN. KK 
doporučuje, vzhľadom k tomu, že  členmi Obč. združenia sú aj deti z Lamača,  zvážiť 
zriadenie pobočky  so sídlom v Bratislave. 
 
 
K bodu 8 
 
Mgr. Janyšková podala informáciu o akcii „Na kolesách proti rakovine“, ktorá sa mala konať  
7. 9. 2007. Vzhľadom na nepriaznivé počasie, nebola uvedená akcia v plánovanom rozsahu.  
Predaj koliesok sa uskutočňuje počas celého týždňa. Výťažok z tohto predaja bude poukázaný 
na Slovenský paralympijský výbor. Zabezpečí tajomníčka KK B. Veselá.  
 
 
K bodu 9 
 
Rôzne: 
 

- Informácia o akcii „Kultúra bez hraníc“ dňa 15. 9. 2007 – Mgr. Janyšková poďakovala 
pracovníčkam MÚ za prípravu tejto akcie. 

 
- Akcia 30. rokov   založenia ZŠ na Malokarpatskom námestí.  Dňa 13. 9. 2007 sa 

uskutoční v priestoroch kina na Malokarpatskom námestí program zostavený 
učiteľkami ZŠ a MŠ so žiakmi tejto školy. Program je venovaný pre rodičov a širokú 
verejnosť. Priestor a technické zabezpečenie vybavuje oddelenie OVSO. Dňa 20. 
septembra 2007 je nasledovný program:  

- -  8.00  - 11.30 hod. „Škola otvorená pre každého“ 
- - 15.00 Slávnostný program v kine Lamač 
- - 16.00 Stretnutie priateľov školy. 

 
- Mgr. Čačíková – dotaz na  prvky, ktoré majú byť umiestnené pri MŠ Zlatohorská ul.  

Vyslovila nespokojnosť so sypaným materiálom   na detských ihriskách, nakoľko deti 
sa veľmi ušpinia. Navrhuje vymeniť za piesok. Opätovne žiadala o vysvetlenie 
umiestnenia a vzhľadu pieskovísk. 

 
- Členka KK M. Šimončičová požiadala Mgr. Janyškovú o rozdanie informačných 

letáčikov o konkurze žiakov do zriaďujúceho sa folklórneho detského súboru. 
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Požiadavka KK na MÚ Lamač: 
 

- poskytnutie finančných prostriedkov na plánované akcie 
- poskytnutie priestorov kina na Malokarpatskom námestí na akciu k 30. výročiu 

založenie ZŠ a MŠ v Lamači – odd. OVSO – zabezpečí techniku, upratanie priestorov. 
- Vybavenie administratívy so žiadateľmi o dotácie – B. Veselá 

 
Tým bol program KK vyčerpaný a zasadnutie ukončené. 
 
 
 
Nasledujúce zasadnutie KK  sa uskutoční dňa 10. 10. 2007  o 17,00 hod.   
 
 
Schválila: predsedníčka KK Mgr. Marta Janyšková 
 
 
Zapísala: tajomníčka KK Blanka Veselá 
 
V Bratislave, 14. septembra 2007 


